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تونل زمان

 از خداحافظی نویدکیا
 تا استعفای وزیر

شهروند| یک  ســال قبل در چنین هفته ای 
)22 تا 28 مهر  ســال 1395( اتفاقات مهمی در 

ورزش ایران و جهان رخ داد.
فغانی، بهترین داور آسیا

24 مهر  سال گذشــته بود که کنفدراسیون 
فوتبال آســیا اعلام کرد علیرضــا فغانی، رضا 
ســخندان و محمدرضا ابوالفضلی را که فینال 
المپیک را سوت زده بودند، به  عنوان بهترین تیم 
 AFC .داوری آسیا در  سال 2016 برگزیده است
با ارســال نامه ای به دبیرکل فدراسیون فوتبال 
از علیرضا فغانــی به  عنوان بهتریــن داور، رضا 
سخندان و محمدرضا منصوری به عنوان بهترین 
کمک داوران در  ســال 2016 دعوت کرد تا در 
مراسمی که در کوالالامپور مالزی برگزار می شود، 
حضور یابند تا جوایز ویژه بهترین داوران آسیا در 

 سال 2016 به آنها اهدا شود.
اتفاقات مهم در وزنه برداری

بعد از اعتراض شــدید ایران به اتفاقات دسته 
فوق ســنگین وزنه برداری المپیــک 25 مهر  
ســال 95 هیــأت اجرایی فدراســیون جهانی 
وزنه برداری تشکیل جلسه داد. در همین راستا 
در شرایطی که تاماش آیان ایران را به محرومیت 
سنگین تهدید کرده بود، علی مرادی مجبور به 
عذرخواهی شــد. از سوی دیگر یک خبر خوش 
هــم از دل این جلســه بیرون آمــد که تعویق 
رقابت های جهانی 2017 بود. با به تأخیر افتادن 
این مسابقات، سعیدعلی حســینی وزنه بردار 
دسته فوق سنگین ایران بعد از 8 سال محرومیت 

مجوز بازگشت به میادین را گرفت. 
خداحافظی نویدکیا از فوتبال

محرم نویدکیا که در سال های اخیر حضورش 
در سپاهان با حاشیه های زیادی همراه بود، بعد 
از گذشت چند هفته از لیگ شانزدهم تصمیم 
گرفت از فوتبال برای همیشه خداحافظی کند. 
کاپیتان وفادار سپاهان در دربی اصفهان تصمیم 
خود را عملی کرد؛ اگر چه سایر بازیکنان سعی 
می کنند جلوی این تصمیم نویدکیا را بگیرند. با 
این حال محرم نویدکیا با 5 قهرمانی در لیگ برتر 

با پیراهن سپاهان به کار خود پایان داد.
استعفای وزیر ورزش

27 مهر  ســال 95 بود که محمــود گودرزی 
بعد از نزدیک به 3  ســال حضور در رأس وزارت 
ورزش تصمیم به استعفا گرفت. نتایج نه چندان 
خوب در المپیک و مسائلی همچون ناکامی در 
واگذاری سرخابی های پایتخت، فشارهای زیادی 
را روی وزارت ورزش قــرار داده بود که درنهایت 
باعث استعفای محمود گودرزی شد. او استعفای 
خود را همراه با 2 وزیر دیگر به رئیس جمهوری 
اعلام کرد تا به کارش بعد از 3 ســال پایان دهد. 
رئیس جمهوری نیز با حکمی نصرالله سجادی 
را که به  عنوان معاونت قهرمانــی وزارت ورزش 
فعالیت داشت، به  عنوان سرپرست معرفی کرد 

تا وزیر پیشنهادی جدید معرفی شود.

ورزش جهان

فالکائو به اتهام تبانی واکنش نشان داد|  
ماجرای تبانی در بازی پرو-کلمبیــا که در روز 
آخر انتخابی جام جهانی با نتیجه یک بر یک به 
پایان رســید، حالا با جنجال بیشتری پیگیری 
می شود. فالکائو که تصاویر تلویزیونی نشان داد از 
بازیکنان پرو خواسته بود دیگر حدو تیم حمله ای 
نداشته باشــند، دراین باره واکنش نشان داده و 
گفته است: »بازیکنان دو تیم نتایج دیگر بازی ها 
را می دانستند. من تنها با بازیکن پرو دراین باره 
صحبت کرد«. تابیا بازیکن پرو هم درباره اتهام 
تبانی با بازیکنان کلمبیا گفت: »در پنج دقیقه 
پایانی با فالکائــو درباره نتیجه دیگــر دیدارها 
صحبت کردیم و گفتیم که با این تساوی دو تیم 
صعود می کنند. اصلا بحث تبانی نبود، چراکه هر 

تیمی برای پیروزی به میدان می رود«.
ویدال از خداحافظی منصرف شد| آرتورو 
ویدال، ستاره سرشناس شیلی که بعد از ناکامی 
تیم ملی این کشــور در صعود به جام جهانی در 
پیامی رســما از دنیای فوتبال ملی خداحافظی 
کرده بود،  با انتشــار پیامی دیگر از این تصمیم 
منصرف شد! ویدال گفته است: »حاضر هستم 
که هر زمانی من را خواســتند با جان و دل برای 
تیم ملی کشــورم بازی کنم. زمــان کناررفتن 
نیست،  بلکه تا پایان ادامه  می دهم. تنها مرگ ما 

را متوقف می کند.«
ممنوعیت حضور با لبــاس خواب در 
ورزشگاه های عربســتان| هیــأت ورزش 
عربستان در حکمی جالب اعلام کرد که هواداران 
فوتبال این کشــور از این به بعــد حق حضور با 
»لباس خواب« در ورزشگاه ها را ندارند و این امر 
باعث آزار ذهنی هواداران در داخل ورزشــگاه و 
تماشاگران در منازل می شود. برخی از هواداران 
سعودی پیش از این با لباس های بلند عربی که 
مخصوص خواب است، به ورزشگاه های فوتبال 

می آمدند.
پیــش فــروش 3/5 میلیــون بلیت 
جام جهانی| ســایت رسمی فروش بلیت های 
جام جهانــی در اطلاعیــه ای صــادر کرد که 
در مرحلــه اول فروش بلیت بازی هــا،  تاکنون 
3 میلیون و 496 هزار و 204 بلیت پیش فروش 
شــده و هواداران تیم های ملی مختلف اقدام به 
خرید بلیت کرده اند. مرحله بعدی پیش فروش 
بلیت های جام جهانی 16نوامبــر )25 آبان ماه( 
آغاز می شــود که در این تاریــخ چهره 10تیم 

صعود کننده دیگر نیز مشخص می شود.

شــهروند| زن دوچرخه ســوار ایرانی توانســت 
با عملکرد درخشــان خــود نخســتین لژیونر این 
رشــته شــود. ماندانا دهقان، قهرمان رشته دوگانه و 
دوچرخه ســواری در ایران است که در سال های اخیر 
مقام ها و جایزه های باارزشی را نصیب خود کرده است. 
دهقان از  سال 88 در رشــته های دوچرخه سواری و 
دوگانه فعالیت کرده اما در یکی دو  سال اخیر بیشترین 
تمرکزش را روی دوچرخه سواری گذاشته و موفق هم 
بوده است. دهقان پیش از این در رشته دوگانه رتبه 14 
رنکینگ جهانی را به خود اختصاص داده بود و با حضور 
در رقابت های سطح بالای پاورمن و کسب نتایج خوب 
توانســت نامش را در دنیا مطرح کند. او چندی پیش 
در مسابقات جایزه بزرگ امارات شرکت کرد و همین 
موضوع باعــث علاقه مندی اماراتی ها بــه این بانوی 
دوچرخه سواری ایران شد. دهقان آن قدر در مسابقات 
بین المللی درخشید تا باشگاه مطرح اماراتی خواستار 
جذب او شــد. مدتی پیش باشــگاه الَاصَیل امارات با 
ارســال ایمیل به این بانوی ایرانی به صورت رسمی از 
او دعوت کرد تا برای تست گیری به امارات سفر کند. 
دهقان توانست در تست های دشــوار باشگاه اماراتی 
موفق باشــد و درنهایت قراردادش را با این باشگاه به 
امضا رســاند. دهقان در گفت و گو با خبرنگار روزنامه 
شــهروند درباره اهداف و آرزوهایش گفته که یکی از 

مهمترین آنها کسب سهمیه المپیک است.
و  از حضــور در رشــته های دوگانــه   
دوچرخه سواری بگو. شاید خیلی ها ندانند باید 

شما را دوچرخه سوار بدانند یا دوگانه کار؟
من در  ســال 88 فعالیتم را در دوچرخه ســواری و 
دوگانه آغاز کردم. نخســتین بار در مسابقات جوانان 
دوگانه مقام اول را به دست آوردم و در دوچرخه سواری 
ششم شدم. از  سال 90 جزو 3 نفر اول دوچرخه سواری 
در ایــران هســتم و در دوگانــه هم نفــر اول. برای 
نخستین بار در  سال 2013 با تیم ملی دوچرخه سواری 
اعزام شدم اما همزمان فعالیتم را در رشته دوگانه هم 
ادامه می دادم. در  سال 2013 با تیم دوچرخه سواری 
در مسابقات جهانی مدال برنز گرفتم و با تیم دوگانه هم 

به کلمبیا اعزام شدم.
 با توجه به این همــه موفقیت های خارج از 
کشــور، در ایران از نظر قراردادی و مالی چه 

شرایطی برایتان وجود دارد؟
من در ایران هرگز حمایت مالی نمی شوم. در رشته 
دوچرخه سواری لیگ کشــوری و مسابقات قهرمانی 
برگزار می شــود اما همــه  چیز رایگان اســت و هیچ 
قراردادی بین ورزشــکار و تیم ها منعقد نمی شود و 
همه دوچرخه سواران رایگان برای باشگاه ها پا می زنند. 
اگر هم اعتراضی شــود باشگاه ها می گویند می توانید 
شرکت نکنید چون نفرات زیادی هستند که به صورت 

رایگان هم حاضرند برای تیم ها پا بزنند.
 حتما به  عنــوان یک دوچرخه ســوار به 

تجهیزات و دوچرخه های حرفه ای نیاز دارید؟
دقیقا همین طور است. تمام تجهیزات و دوچرخه ها 
به خود ورزشکاران تعلق دارد و فدراسیون و باشگاه ها 
حتی یــک  هزار تومانــی هم به ورزشــکاران کمک 
نمی کنند. من در  ســال 2016 توانستم رنکینگ 14 
را در رشته دوگانه برای خودم ثبت کنم اما مسئولان 
فدراسیون حتی خبر این موفقیت مهم من را منتشر 
نکردند؛ چه برسد به این که بخواهند من را از نظر مالی 
حمایت کنند. این رفتارها واقعا دلســرد کننده است؛ 
اما من کماکان بــه راهم ادامه می دهــم و به اهدافم 

می اندیشم.
 حتما از نظر تجهیزات نســبت به رقیبان 

خارجی خود وضع چندان خوبی ندارید؟
متأسفانه این موضوع درست است و همه کشورها 
از نظر سخت افزار و تجهیزات شرایط بهتری نسبت به 
ایران دارند. در حالی  که یک دوچرخه خوب استاندارد 
برای جاده 50  میلیون تومان اســت اما دوچرخه ای 
که من با آن پا می زنم 20 میلیونی اســت که به دلیل 
اصطحکاک های زیاد باید هر  سال عوض بشود اما این 
اتفاق نمی افتد؛ چون من از هیچ ارگان یا ســازمانی 

حمایت مالی نمی شوم.
 کسب مقام در مسابقات خارجی و دریافت 

جوایز هم مشکلات مالی شما را حل نمی کند؟

از آنجا که من همیشــه با هزینه شخصی خودم به 
مسابقات اعزام می شوم، اگر هم جایزه ای دریافت کنم 
باید بابت هزینه رفت وآمــد و اقامتم در هتل پرداخت 

کنم.
 با توجه به این همه سختی و دشواری هدف 
نهایی ات از حضور در دوچرخه سواری چیست؟

هدف من این است که بتوانم خود را از سطح ایران 
جدا کنم و سهمیه المپیک بگیرم. در سال های اخیر 
اعزام های زیادی با هزینه شــخصی خودم داشــتم و 
مزیت این اعزام ها دیده شــدن من توسط کشورهای 
خارجی بود؛ خوشــبختانه این اتفاق هم افتاد و یک 
باشــگاه اماراتی برای عقد قرارداد به دنبالم آمد. من 
در برنامه ریزی های زندگی ورزشــی ام کسب سهمیه 
المپیک است؛ اگر فدراسیون از من حمایت کند قطعا 

این اتفاق رخ خواهد داد.
 از حضــورت در امارات و لژیونر شــدن 

صحبت کن.
در سال های اخیر اعزام های زیادی برای مسابقات 
بین المللی داشــتم. یک بار هم در امارات توانستم در 
مسابقات جایزه بزرگ قهرمان شوم. همین باعث شد 
عملکردم به چشــم تیم های خارجی بیاید و باشگاه 
الاصیل به من ایمیل زد و خواســتار عقد قرارداد شد. 
خوشبختانه توانستم در تست های سخت این باشگاه 
موفق باشــم و قراردادم را با باشگاه اماراتی امضا کنم. 
به همراه این تیم در تمام تورها و مسابقات آسیایی و 
جهانی شرکت خواهم کرد و امیدوارم بتوانم عناوین 
ارزشمندی به دســت بیاورم. نخستین مسابقاتی هم 
که قرار است با باشگاه الاصیل شرکت کنم، مسابقات 

تایلند است که از 29 مهر آغاز می شود.
 حتما با رقم بالایی به این تیم اماراتی رفتید؟

بله؛ خوشبختانه قرارداد خوبی بستم. باشگاه هزینه 
اعزام های من را هم پرداخت خواهد کرد و مبلغی هم 
که قرار است به  عنوان رقم قراردادم دریافت کنم، قابل 

قیاس با لیگ ایران نیست.
 در سال های اخیر با وجود تمام مشکلات به 

تغییر ملیت فکر کرده اید؟

نه؛ هرگز راضی به انجام این کار نخواهم شــد. من 
در سال های اخیر مشکلات زیادی داشتم و همان طور 
که گفتم تمام اعزام ها را با هزینه شخصی می رفتم اما 
با وجود تمام سختی ها حاضر به تغییر ملیت و پا زدن 
زیر پرچم یک کشور دیگر نشدم. اگر می خواستم این 
کار را انجام بدهم، در ســال های گذشته این فرصت 
بود؛ اما من همچنان امیدوارم فدراسیون من را ببیند 
و به چشــمش بیاید که من به خاطر کشورم از پول و 
چیزهای زیادی گذشتم تا همیشــه زیر پرچم ایران 
باشم. کاش فدراســیون و مســئولان بیشتر به فکر 
ورزشکاران باشند و آنها را حمایت کنند. باور کنید من 
حتی به حمایت معنوی فدراســیون هم قانع هستم؛ 
چون دیگر از حمایت مادی آنها ناامید شده ام اما ظاهرا 

همین هم به چشم مسئولان نمی آید.
همه ما می دانیم که بانــوان ایرانی به دلیل 
پوششــی که دارند در قیاس با ورزشــکاران 
خارجی کارشان سخت تر است؛ اما گاهی نتایج 

بهتری هم می گیرند.
قطعا هر پوششــی در هنگام ورزش روی کیفیت 
ورزشــکار تأثیر می گذارد. در دوچرخه سواری هم به 
دلیل برگزاری آن در فضای باز هر چقدر پوشش کمتر 
باشد، در تایم تأثیر دارد اما ما با همین شرایط هم کنار 

آمده ایم و نتایج بهتری از بانوان خارجی می گیریم.
 ظاهرا همسرتان به  عنوان مربی شما کنارتان 

حضور دارند؛ درست است؟
همسرم در سال های گذشته در موفقیت های اخیر 
من نقش اول را داشته است. او زحمات زیادی کشیده 
و در تمام تمریناتم کنارم حضور داشــته است؛ حتی 
تصورش هم ســخت اســت که یک راننده با سرعت 
پایین هر روز 4 ساعت پشــت  سر یک دوچرخه سوار 
رانندگی کند اما همســرم همواره بــا صبوری کنارم 
حضور داشــت و اگر او نبــود من به جایــگاه فعلی 
نمی رسیدم. ضمن این که همســرم برایم یک مربی 
بسیار خوب گرفته به نام آقای مجید ناصری که بسیار 
تمرینات علمی اي دارد و کمک زیادی به موفقیت من 

کرده است.

شهروند| ژرژ وه آ اسطوره فوتبــال لیبریا و ســتاره سال های دور 
باشگاه آث میلان ایتالیا که در  سال 1995 به عنوان مرد  سال آفریقا، 
اروپا و جهان انتخاب شده بود. رئیس جمهوری لیبریا شد تا به آرزوی 
دیرینه خود برای رسیدن به قدرت سیاسی در کشورش برسد. او بدون 
تردید یکی از بهترین مهاجمان تاریخ فوتبال است که سه بار تجربه 
انتخاب به عنوان بهترین بازیکن قاره آفریقا را در کارنامه دارد. با این 
 کارنامه خوب باید دید آیا او می تواند سیاســتمدار خوبی هم باشد

 یا خیر.
ردصلاحیت در  سال 2005

وه آ در شرایطی حالا رســما به عنوان رئیس جمهوری کشور خود 
انتخاب شده که یک بار در  سال 2005 برای این سمت نامزد شده بود 
اما صلاحیت او را برای شرکت در انتخابات رد کردند. تحصیلات پایین،  
نداشتن تجربه سیاسی و شهروند فرانسه بودن سه عامل اصلی بود که 

باعث شد اجازه حضور در انتخابات به وه آ داده نشود.

ورود به عرصه سیاست و تحصیلات عالیه
البته این اتفاق باعث نشد که وه آ تصمیم بگیرد دیگر هیچ وقت  وارد 
عرصه سیاسی نشود. او در تمام این سال ها به جای این که کارش را در 
ورزش دنبال کند،  به شکلی جدی با ورود به تشکل ها و احزاب سیاسی با 
توجهی به محبوبیتی که داشت، به چهره ای تاثیرگذار در کشور خود در 
عرصه سیاسی و اجتماعی تبدیل شد. در این مدت تحصیلات عالیه خود 
را هم پشت سر گذاشت و در شرایطی برای انتخابات ریاست جمهوری 
2017 لیبریا ثبت نام کرد که هیچ دلیلی برای ردصلاحیت شدن او وجود 
نداشت و همه می دانستند که او بخت نخست برتری در این انتخابات 

خواهد بود.
جایگزین برنده جایزه صلح نوبل

بهترین بازیکن ســابق فوتبال جهان، با حمایــت حزب تغییرات 
دموکــرات کشــورش در انتخابــات شــرکت کــرد و نخســتین 
رئیس جمهوری این حزب در 70 ســال گذشــته در کشورش لقب 

گرفت . او قدرت اجرایی لیبریا را از الن جانســن سیرلیف نخستین 
رئیس جمهوری زن در قاره آفریقا و برنده جایزه صلح نوبل در اختیار 
خواهد گرفــت. لیبریا در قرن نوزدهم توســط برده های آزادشــده 
آمریکایی بنیانگذاری شد. در 73 سال اخیر، کار انتقال قدرت در این 
کشور به آرامی انجام نشده اســت اما این بار ناظران بین المللی تأیید 
کردند که انتخابات اخیر به آرامی برگزار شد. گفتنی است، در انتخابات 
این کشور بیش از 2.1 میلیون نفر رأی دادند که در نهایت وه آ در رقابتی 

تنگاتنگ با ژوزف بوآکای معاون رئیس جمهوری سابق پیروز شد.

 ژرژ وه آ سیاست را به فوتبال ترجیح داد

نخستین فوتبالیستی که رئیس جمهوری شد!

کیوسک

از آن نگذرید

روزنامه »گاتزتا دلو اسپورت« به پیشوار دربی شهر 
میلان میان اینتر و آ.ث میلان رفته است. این روزنامه 
با تیتر »از آن نگذرید« بازی یکشنبه شب را داغ کرده 

است.

زیزو 100

روزنامه اســپانیایی »مارکا« با اشاره به صدمین 
مسابقه ای که زیدان روی نیمکت رئال می نشیند، 
تیتر »ZZ100« را روی جلــد برد و در توضیح آن 
نوشت: »فردا مقابل ختافه زیدان فرمانده 100تایی 

خواهد شد.«

شایعه روز

بازگشت بهنام پیشرو به نفت
با حضــور مالک جدید در باشــگاه نفت تهران، 
این تیم نام خود را به نفت طلاییه تغییر داد اما در 
اوضاع و احوال این تیم اثــری از رنگ طلایی دیده 
نمی شود. اوضاع این روزهای باشگاه نفت طلاییه 
به اندازه ای فاجعه بار است که خطر حذف این تیم 
از لیگ قهرمانان آســیا وجود دارد و با این شرایط 
تراکتورسازی به سهمیه مســتقیم و ذوب آهن به 
ســهمیه پلی آف لیگ قهرمانان آسیا نیم نگاهی 
دارند. باشــگاه های ایرانی تا 11 آبان فرصت دارند 
مدارک خود را در ســامانه AFC تکمیل کنند اما 
اگر تا  سال آینده هم این فرصت تمدید شود، بعید 
است مشکلات نفت حل شود. این تیم طلبکاران 
بین المللی مثل پراهیچ، نانگ، سانتوس و... دارد که 
برای گرفتن مطالباتشان به فیفا شکایت کرده اند. از 
طرف دیگر شرکت بهنام پیشرو کیش مالک قبلی 
این باشگاه به خاطر فسخ یک طرفه توافقنامه شان 
از ســوی وزارت نفت و واگذاری باشگاه به شرکتی 
دیگر از مالک جدید شکایت کرده است. به همین 
دلیل قاضی که به این پرونده رسیدگی می کند تا 
زمان حل مسأله شرکت بهنام پیشرو اجازه انجام 
هیچ کاری را به مالک جدیــد نمی دهد. برهمین 
اساس، امکان بازگشت بهنام پیشرو به باشگاه نفت 
وجود دارد و وضع این مالک قدیمی طی هفته آینده 

مشخص می شود.

آن سوی مرز

پیروزی غیرت با گل های ایرانی
تیم غیرت قزاقســتان در رقابت های فوتســال 
لیگ قهرمانان اروپا با نتیجــه 7 بر 2 مقابل دینامو 
مســکو به پیروزی رســید. در این دیدار حسین 
طیبی، فوتسالیســت ملی پوش کشورمان 2 گل 
به ثمر رساند و نقش مهمی در پیروزی پر گل تیم 
قزاقستانی داشت. غیرت در نخستین دیدار خود در 
مسابقات لیگ قهرمانان مقابل پسکاراي ایتالیا به 
پیروزی 5 بر یک دست یافته بود که البته طیبی در 
آن دیدار موفق به گلزنی نشده بود. یاران طیبی در 
فصل جدید لیگ قهرمانان اروپا در مرحله گروهی 
با تیم های پسکارای ایتالیا، دینامو مسکو روسیه و 

ایستالیستا بلاروس همگروه هستند.

رضایی، بهترین بازیکن ماه شارلروا
مهاجم فصل گذشته استقلال با آراي هواداران 
شارلروا به  عنوان بهترین بازیکن ماه باشگاه بلژیکی 
انتخاب شــد. کاوه رضایی، مهاجم ملی پوش تیم 
 proximus11 شــارلروا در نظرسنجی ســایت
بلژیک موفق شد با کســب 52 درصد آرا به  عنوان 
بهترین بازیکن ماه گذشته باشگاه شارلروا انتخاب 
شود. کاندیداهای بازیکن ماه باشگاه شارلروا بلژیک 
نیکولاس پنته آ، استرگوس مارینوس، نوریو فورتونا، 
گاتان هنریک و کاوه رضایی بودند که مهاجم ایرانی 
با درخشــش خود در روزهای ابتدایی حضورش 
 در این تیم توانســت دل هواداران این باشــگاه را 

به دست بیاورد.
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شهروند| ماجرای انحلال تیم فوتبال بانوان 
آینده سازان به دلیل بی پولی و مشکلات مالی 
یکی از داغ ترین اخبار روزهای گذشته فوتبال 
ایران بوده اســت. این تیم که در چند  سال 
گذشته یکی از برترین تیم های فوتبال بانوان 
بوده، بازیکنان بزرگــی را در اختیار دارد که 
همگی از شرایط موجود ناراضی بودند. آنها بعد 
از این که تا یک قدمی انحلال و حذف از لیگ 
برتر بانوان رفتند، حالا زیرمجموعه باشگاه 
سپاهان شده اند و به نظر می رسد غائله موجود 

پایان یابد.
مساعدت  مسئولان سپاهان

پس از حاشیه هایی که به  خاطر انحلال تیم 
آینده سازان رخ داد، کادرفنی و بازیکنان این 
تیم رایزنی هایی را با چند باشگاه برای خرید 
امتیاز انجام دادند و درنهایت با پیشــنهاد 
سبحانی، مدیرعامل کارخانه فولاد مبارکه 
ســپاهان و پیگیری هــای هیأت مدیره و 
مدیرعامل باشگاه سپاهان، تیم آینده سازان 
تحت پوشــش این باشــگاه درآمد و با نام 
سپاهان در رقابت های لیگ برتر بانوان شرکت 
می کند. این خبری بــود که لیلا صوفی زاده، 
نایب رئیس بانوان فدراســیون فوتبال آن را 
اعلام کرد. صوفی زاده گفت: »خوشبختانه 
با نگاه حمایتی، تیم آینده سازان به باشگاه 
سپاهان واگذار شد. از اعضای هیأت مدیره 

باشگاه به ویژه ســبحانی، طاهری و سلطان 
حســینی که عنایت ویژه به تیم داشتند، 
قدردانی و تشکر می کنم.« محسن طاهری 
مدیرعامل باشگاه ســپاهان نیز دراین باره 
اظهار داشت: »این مســاعدت مدیرعامل 
کارخانه فولاد مبارکه اصفهان باعث شد که از 
یک رخداد تلخ در فوتبال اصفهان جلوگیری 
شــود و فوتبال اصفهان در حــوزه بانوان 

همچنان به سرزندگی خود ادامه دهد. قطعا 
باشگاه سپاهان حضوری مقتدرانه در لیگ 

بانوان خواهد داشت.«
ماجرای قرارداد ترکمانچای

با وجود این که مدیران باشگاه آینده سازان 
کاملا از ورشکستگی تیم خود صحبت کرده 
بودند، اما نسبت به واگذاری تیم به سپاهان 
ایراد گرفتند. موحدی مدیرعامل باشگاه 

قهرمان فصل گذشته لیگ بانوان قرارداد 
امضاشده درباره واگذاری به سپاهان را یک 
قرارداد ناعادلانه دانست و از لفظ ترکمانچای 
برای آن استفاده کرد. مدیران آینده سازان 
انتظار داشــتند مبلغ کلانی بابت فروش 
تیم دریافت کنند که این امر مهیا نشد. این 
اتفاق درحالی رخ داد که کادرفنی و بازیکنان 
قرارگرفتن تحت  از  آینده ســازان کاملا 
پوشش سپاهان راضی بودند. اعتراض های 
مدیرعامل آینده سازان، واکنش سپاهانی ها 
را در پی داشــت. مرتضی رمضانی، مدیر 
رسانه ای باشــگاه سپاهان در این خصوص 
گفت: »این اظهارات مایه تأسف است، بهتر 
است مدیرعامل آینده سازان بداند که اگر 
باشگاه سپاهان درخواست امتیاز در فوتبال 
بانوان را انجام می داد، بدون پرداخت هیچ 
هزینه ای می توانست امتیاز بگیرد و بازیکنان 
تیم آینده ســازان هم پس از انحلال به این 
تیم می آمدند. ضمن این که با توجه به این 
موضوع طبیعی است که بدهی های گذشته 
آینده سازان هیچ ارتباطی با باشگاه سپاهان 
نخواهد داشــت. آقای موحدی فراموش 
نکند و بداند اگر طبق اخطار فدراسیون تا 
روز پنجشنبه سپاهان وارد عرصه نمی شد، 
فاتحه این تیم خوانده می شد و فروپاشی 

تیم بانوان قهرمان ایران قطعی بود«.

سپاهان با خرید امتیاز مانع انحلال آینده سازان شد 

پایان جنجال قهرمان فوتبال زنان

گفت وگوی »شهروند« با ماندانا دهقان، نخستین لژیونر دوچرخه سواری ایران

 فدراسیون هزار تومان هم 
 برایم هزینه نکرد!
  مبلغ قراردادم با تیم اماراتی قابل مقایسه با تیم های ایرانی نیست
  برنامه بعدی ام حضور در المپیک توکیو است


